
Het iPadteam stelt zich voor, deel 3.  
________________________________________________________________________________ 
 
Janique Derks 
Vak: Economie - Aantal jaren op Ursula: 2 
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
Ik verwacht om op een andere manier te kunnen lesgeven. Minder boek, meer 
praktijkgericht. 

 
Hans van der Heijde 
Vakken: Economie en M&O - Aantal jaren op Ursula: 11 
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
Ik wil het vak Economie graag interactiever maken. Ik hoop dat de leerlingen zo extra 
gemotiveerd worden om met het vak Economie bezig te zijn. Je kunt de leerlingen 
bijvoorbeeld snel iets laten opzoeken. Verder is het interessant om andere werkvormen 
in te zetten in de les en te onderzoeken hoe dit wordt ervaren door de leerlingen van 
deze klas.  

 
Ton Leurs 
Vakken: Economie en Wiskunde - Aantal jaren op Ursula: 12 
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
Ik verwacht dat de iPad een waardevol HULPMIDDEL is bij het verwerven van 
noodzakelijke kennis en inzicht. 
 

Robin Ramaekers 
Vak:  Lichamelijke Opvoeding - Aantal jaren op Ursula: 10 
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
Ik verwacht een enorme tijdwinst in mijn vak en een uitbreiding van de interactieve 
lesvormen en lesondersteuningen. Dit schooljaar ga ik in maart met een studiewijzer 
binnen iTunesU werken. Dit zal naar mijn mening meer vastheid en structuur geven i.v.m. 
het lesgeven aan de iPadklas het voorgaande jaar. Verdere uitbreiding van het verbeteren 
van bewegen in het algemeen is ook een belangrijke doelstelling. Dit gaan we doen d.m.v. 
bewegingsanalyses. Leerlingen gaan namelijk beter bewegen door te leren van elkaar en 

reflecteren op eigen bewegingsgedrag. 
 
Paul Beurskens 
Vak: Lichamelijke Opvoeding - Aantal jaren op Ursula: 10 
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
Op een leuke, aansprekende manier de methodische en didactische kant van de praktijk 
kenbaar maken. Extra oefenvormen kunnen genereren en meer eigen inbreng in de les 
van de leerling kunnen vragen. Oftewel… een prettige ondersteuning in het 
bewegingsonderwijs! 
 

Iris van Eijs 
Vak: Levensbeschouwing - Aantal jaren op Ursula: 8  
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
Een handig hulpmiddel bij de lessen. Snel iets kunnen opzoeken op internet en geen 
zware boeken dragen. Ik wil graag interactieve lessen gaan geven. Ik hoop dat ik een App 
vind die aan deze wensen voldoet, die veel kan en ook nog gebruikersvriendelijk is. Nu 
behelp ik me nog met NearPod, maar ik verwacht dat er in de toekomst nog veel 
verbetert. Dan kan ik echt mooie dingen doen. Ik wil leerlingen verrassen. Zo wordt leren 
nog leuker. 

 



Gerrie Simons 
Vak: Levensbeschouwing - Aantal jaren op Ursula: 10  
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
Door de periodisering ben ik momenteel nog niet actief in een iPadklas, maar ik ben wel 
zeer gemotiveerd om daar aan de slag te gaan. Ik geef levensbeschouwing, een zeer breed 
en dynamisch vak; ik zie veel kansen en mogelijkheden om daarbij de iPad te gebruiken.  

 
Wim Kiggen 
Vak: Techniek - Aantal jaren op Ursula: 34 
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
Ik verwacht dat ik door de zelfgemaakte lesstof de theorie duidelijk aan de leerlingen kan 
overbrengen. Bijkomend voordeel is dat de leerlingen thuis zo vaak als ze willen alles na 
kunnen kijken. Verder wil ik experimenteren met flipping the classroom en diverse 
werkvormen. Tot slotte de iPad daar gebruiken waar hij het leerproces kan dienen. 

 
Elianne Janssen 
Vakken: Kunstvakken en Beeldende Vorming - Aantal jaren op Ursula: 16  
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar: 
Ik hoop dat ik door middel van het gebruik van de mogelijkheden van de iPad de leerlingen 
nog beter kan stimuleren om hun eigen creativiteit te ontdekken en te ontwikkelen, zodat 
ze zelfstandiger en met veel enthousiasme een zelf ontworpen werkstuk kunnen creëren. 
 

Chantal Schols 
Vakken: Kunstvakken en Beeldende Vorming - Aantal jaren op Ursula: 15 
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
Ik verwacht dat het werken met de iPad meer interactieve mogelijkheden schept tijdens 
de lessen beeldend vormen. We hebben al gewerkt met iMovie, een programma dat 
natuurlijk mooi past binnen het creatieve vak. De leerlingen zijn aan de slag geweest met 
het maken van vakgerichte instructiefilmpjes. Dus als we binnenkort gaan figuurzagen 
kunnen de leerlingen dit filmpje (klassikaal, maar ook op hun eigen scherm) bekijken 

alvorens ze aan de slag gaan met hout en zaag! Leerlingen kunnen direct een plaatje/voorbeeld zoeken op 
internet en daarmee als inspiratiebron aan de slag gaan. Doordat ze meteen voorbeelden ter beschikking 
hebben, worden ze meer geprikkeld, ze kunnen direct aan de slag om de nieuwe ideeën uit te werken. De 
rol van de iPad zal bij beeldend vormen wel een meer ondergeschikte zijn, het werken met de handen blijft 
hoofddoel, want ook dát moeten we niet vergeten! Motorische vaardigheden blijven ontwikkelen is 
ontzettend belangrijk! 
 
Frits Mennen 
Vakken: Muziek en CKV - Aantal jaren op Ursula: 30 
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
Wederom een jaar van experimenteren, uitproberen en niet bang zijn om fouten te maken. 
Ik hoop met het klassikaal gebruik van de iPad een meerwaarde te ontdekken voor het 
muziekonderwijs op Ursula. 

 
 
René Pisters 
Vakken: Muziek en CKV - Aantal jaren op Ursula: 18  
Wat ik verwacht van het werken met de iPad komend jaar:  
 Ik denk dat de iPad over enkele jaren niet meer weg te denken is in het onderwijs. Voor 
mijn vakken is de inzetbaarheid zichtbaar een motivatiefactor. Het zal een dankbaar 
medium worden naast de reguliere middelen. 
 

 


